
Mgr. Jaroslav Pašmik, MBA 

starosta MČ Praha 5 

Štefánikova 13-15 

150 00 Praha 5 
 

V Praze dne 20.6.2023 

Věc: Interpelace 

Téma: Radlická radiála 

 
Vážený pane starosto, 

Radlická radiála je dlouhodobě jedno z hlavních témat Prahy 5. Můžete prosím 

odpovědět na tyto otázky:  

- Jaký konkrétní postoj zaujímáte vy a vaše uskupení Praha 5 Sobě k dostavbě 

RR? 

 

- Jak je možné, že členové uskupení P5 Sobě (např. paní Mgr. Šimková) 

navštěvují schůze SVJ v Jinonicích s peticí, která není shodná s názorem MČ 

Prahy, a presentují se se svými zastupitelskými vizitkami MČ P5?  

 

-  

Cituji z petice: 

„Jsme zásadně proti, aby nevhodný projekt z roku 2017 získal územní 

rozhodnutí a případné změny se řešily následně. Máme obavy, že navrhované 

změny se v budoucnosti neuskuteční a RR bude postavena dle starých návrhů 

(2017), tedy nezakrytá část kolem sídliště Botanika, estakáda v oblasti 

Jinonického zámečku a oddělené tunely v okolí Tyršovy školy. 

Naším zájmem není výstavbu brzdit nebo blokovat.“ 

 

Děkuji za odpověď. 

 
 

 

 

 

Ing. Jan Panenka, zastupitel MČ Praha 5 

 

 
 


